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Benen op tafel sessie herijking evenementenbeleid

In de vergadering van de commissie Burger en Bestuur van 15 juni 2023 wil het 
college graag ca. één uur inruimen voor een ‘benen op tafel’ sessie over een 
beperkte herijking van het Beleidskader Evenementen Ouder-Amstel zoals die op 31 
januari 2019 door de gemeenteraad is vastgesteld.

Het doel van deze sessie is om van u als raadsleden richtinggevende input op te 
halen aan de hand van een aantal dilemma’s die we ervaren in het huidige 
beleidskader en die richting geven aan een herijkte versie van het beleidskader 
evenementen die op een later moment dit jaar ter besluitvorming aan de raad zal 
worden voorgelegd.  

We zien het agendapunt als volgt voor ons:

10 minuten: Inleiding met korte uitleg over het huidige beleidskader evenementen
35 minuten: Behandeling van een aantal dilemma’s en discussie
10 minuten: Rondvraag en laatste gedachten om mee te geven aan het college 
                   inzake de herijking.
5 minuten:   Vervolgproces

Met u willen we graag de volgende dilemma’s bespreken:

1) Het dorpscentrum van Duivendrecht en Ouderkerk aan de Amstel kennen 
naast veel overeenkomsten ook enkele verschillen in de kaders. Zo zijn 
evenementen in geluidscategorie I maximaal 3 dagen (met uitzondering van 
de kermis) in Ouderkerk en zijn dergelijke evenementen maximaal 2 dagen 
in Duivendrecht. Stelling: Rond het Dorpsplein in Duivendrecht dient in het 
centrum -behoudens het maximaal aantal bezoekers- hetzelfde te worden 
toegestaan dan in Ouderkerk aan de Amstel Rond ’t Kampje.

2) Wij vinden levendigheid op ’t Kampje in Ouderkerk en het Dorpsplein in 
Duivendrecht van belang. Sommige evenementen hebben consequenties 
voor bijvoorbeeld het aantal parkeerplaatsen. Stelling: Op ’t Kampje in 
Ouderkerk en het Dorpsplein in Duivendrecht moet het mogelijk kunnen zijn 
om meerdere weeks evenementen zoals een IJsbaan toe te staan. 

3) Het Venserpark is niet aangewezen als evenementenlocatie. Een sociaal 
buurtinitiatief voor een buurtcamping biedt daarin een dilemma. Stelling: 
Niet specifiek genoemde evenementenlocaties moeten toch als 
evenementenruimte worden toegestaan, zolang de omgeving daar positief 
over is.
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4) In Werkstad OverAmstel is de ontsluiting voor grootschalige evenementen 
door de A10, A2 en metrostations bij de Van de Madeweg en OverAmstel. In 
de Ruimtelijk-Economische visie Amstel Business Park Zuid worden 
grootschaliger evenementen als mogelijkheid gezien voor het gebied. Er is 2 
jaar via een pilot bij het hoofdkantoor van G-star meegedaan aan een Dance 
evenement. Stelling: In Werkstad OverAmstel kunnen tweedaagse (dance) 
evenementen in grotere bedrijfspanden worden toegestaan.

5) Bij de Ouderkerkerplas zijn op dit moment slechts 1 daagse evenementen 
mogelijk. De op- en afbouw van zo’n evenement vergt tijd. Een extra dag 
verhoogt de haalbaarheid voor de organisatie van een evenement. Stelling: 
Onder strikte voorwaarden kan 2 maal per jaar een 2 daags-evenement in 
de periode vrijdag tot en met zondag bij de Ouderkerkerplas worden 
toegestaan. 

6) In Amsterdam betaal je bij diverse evenementen en rondvaartboten een 
vermakelijkheidsretributie als onderdeel van het toegangskaartje. Via de 
leges verordening worden maximaal de kosten gedekt voor de afhandeling 
van de evenementenvergunningen. Die dekken bijvoorbeeld niet de 
beleidskosten en extra toezichtkosten. Stelling: Bij grootschalige 
commerciële evenementen en dag attracties wordt een 
vermakelijkheidsretributie geheven.  

7) Het huidige beleidskader evenementen is met uitgebreide participatie tot 
stand gekomen. Stelling: Alleen wijzigingen op het bestaande beleid in het 
op te stellen herijkte beleidskader evenementen worden aan de 
omwonenden daarvan bekend gemaakt en voorgelegd voor zienswijzen.

8) De ontwikkeling van DNK, het centrale park daarbinnen, de Toekomst en P2 
zijn potentieel geschikte evenementenlocaties. Wat zou er op deze 3 
plaatsen mogelijk moeten kunnen zijn aan evenementen?

Graag gaan we met u in gesprek over de bovenstaande dilemma’s. Wij hopen dat u 
richtinggevende input zal kunnen geven, waarmee het beleidskader evenementen 
zal worden aangepast in een nieuw beleidskader. 
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